
Zpráva ze zasedání výboru SČSPKS, z. s. v Chrudimi 27. 9. 2024 
 
Přítomni: Ing. Lubomír Berka, František Cigánek, Radek Čech Ing. Jana Čechová, František 
Halama, Ing. Petr Havel, Petr Hoffmann, Ing. Zlatko Janeba Ph.D., Ing. Libor Kunte Ph.D., Ing. 
Milan Kůrka, Miroslav Luňák, Ing. Jiří Musil, Ing. Pavel Novák, Mgr. Petr Pavelka, Karel 
Pavlíček, Miloslav Šebej, Ing. Jaroslav Vích, Jiří Vochozka 
Omluveni: Lumír Král, Ing. Albert Škrovan, Ing. Ivan Kubát 
 
1. Úvodní slovo a zahájení zasedání – Ing. L. Berka. 
2. Odsouhlasení programu proběhlo jednomyslně a další řízení schůze - Ing. L. Berka. 
3. Zpráva o činnosti SČSPKS, z. s. za uplynulé období 2023–2024 přednesl Ing. J. Vích. 
4. Zpráva o hospodaření – přednesla Ing. J. Čechová. 
5. Zpráva revizní komise – přednesl Ing. J. Musil. 
6. Zpráva předsedy redakční rady časopisu Kaktusy – přednesl Ing. L. Kunte Ph.D. 
7. Zpráva redaktora Atlasu kaktusů – přednesl Ing. L. Berka. 
8. Zpráva Archivní sekce SČSPKS – přednesl J. Vochozka. 
9. Přednesené zprávy bez připomínek byly jednomyslně schváleny.  
10. Projednání dalších organizačních záležitostí: 
a) Cena časopisu Kaktusy pro rok 2025: 

Individuální odběr - 350,- Kč za ročník a poštovné 120,- Kč – celkem 470,- Kč, pro 
hromadné dodávky J. Čechová zjistí konkrétní navýšení poštovného v závislosti na váze a 
velikosti zásilky a informuje tyto odběratele. 
Nepředplacený individuální odběr bude o 50,- Kč vyšší – celkem 520,- Kč. 

b) Cena Atlasu kaktusů pro rok 2025 je stejná - 330,- Kč včetně poštovného. 
Cena Atlasu kaktusů pro rok 2025 po uzávěrce - 380,- Kč. 

c) Propagační skládačka je k dispozici u L. Berky, cena 50 ks za 100,- Kč. 
d) Volba Zlatého Alberta pro rok 2025 – nominaci a schválení řídil L. Kunte ve dvoukolové 

volbě nejvíce hlasů získal Ing. Ivan Kubát (Jihlava). J. Vích rozešle informace o pravidlech 
a volbě Zlatého Alberta. 

e) L. Kunte navrhl zpřístupnit časopis Kaktusy na webu společnosti po vzoru DKG, P. 
Pavelka zjistí možnou cenu, včetně digitalizace časopisu.  

f) Z. Janeba – diskuse o vytvoření účtů na sociálních sítích Facebook a Instagram. 
i) Předseda J. Vích pověřen k dalšímu jednání s EBSCO, jedná se o možnost citací 

publikovaných článků v mezinárodní odborné literatuře.  
g) Valná hromada se uskuteční v Brně 25. 10. 2025 při příležitosti sympozia, program 

připraví R. Čech. 
h) Poděkování oběma sponzorům za podporu SČSPKS. 
11. Návrh usnesení. 
12. Závěrečné slovo L. Berka. 

 
 

Vypracoval: Radek Čech 
Schválil: Ing. Jaroslav Vích, Ing. Lubomír Berka 
 
 
 

 



Usnesení výboru SČSPKS, z. s. v Chrudimi 27. 9. 2024 
 
Výbor SČSPKS, z. s. schvaluje: 
1. Zprávy o činnosti přednesli: Ing. Jaroslav Vích, Ing. Jana Čechová, Ing. Jiří Musil, Ing. Libor 

Kunte, Ing. Lubomír Berka a Jiří Vochozka – bez připomínek. 
2. Cena vydávaných tiskovin pro rok 2025 - cena časopisu Kaktusy při individuálním odběru 

350,- Kč (poštovné 120,- Kč), cena Atlasu kaktusů 330,- Kč včetně poštovného. Pro ty, co 
si nepředplatí časopis Kaktusy nebo Atlas kaktusů, bude prodejní cena vyšší o 50,- Kč. 

3. Zlatým Albertem pro rok 2025 byl schválen Ing. Ivan Kubát. 
4. Schválení odměny pro webmastera ve výši 3 500,- Kč. 
5. Pověření J. Vícha k dalšímu jednání se zástupcem EBSCO, smlouva zatím nepodepsána. 

6. Příští Valná hromada se uskuteční 25. 10. 2025 v Brně. 
 

Vypracoval: Radek Čech 
Schválil: Ing. Jaroslav Vích, Ing. Lubomír Berka 

 
Přílohy: 
1. Zpráva o činnosti SČSPKS, z. s. za uplynulé období 2022–2023 
2. Zpráva o hospodaření 
3. Zpráva revizní komise 
4. Zpráva předsedy redakční rady časopisu Kaktusy 
5. Zpráva redaktora Atlasu kaktusů  
6. Zpráva Archivní sekce SČSPKS, z. s. 
7. Prezenční listina 

 
 
Příloha č. 1 

Zpráva o činnosti SČSPKS a výboru SČSPKS 2023–2024 

Vážení členové výboru Společnosti českých a slovenských pěstitelů kaktusů a sukulentů, z. s. 

Dnešní jednání výboru Společnosti českých a slovenských pěstitelů kaktusů a sukulentů, z. s. 
je třetím v pořadí a zároveň předposledním v tomto volebním období. Předem musím 
poděkovat Chrudimskému spolku a jeho předsedovi Karlu Pavlíčkovi za zajištění tohoto 
salónku pro jednání redakční rady a následně výboru Společnosti a zajištění prostor pro stánek 
Společnosti na burze. Prodejní stánek Společnosti má pro nás i návštěvníky burzy velký 
význam. Prodáváme zde dosud neprodaná starší čísla časopisu Kaktusy, Speciály a Atlas 
kaktusů. Výnos z prodeje vylepšuje naše hospodaření. Organizačně prodej zajišťují Eva a 
František Cigánkovi ve spolupráci s jednatelem Ing. Lubošem Berkou a z tohoto místa jim 
děkuji.  

Opětovně je třeba připomenout, že podle občanského zákona jsme zapsaným spolkem, který 
jako své členy sdružuje lokální spolky a jim podobná sdružení pěstitelů kaktusů a sukulentů. 
V mezidobí zabezpečují ekonomický a organizační chod Společnosti předseda, pověřený 
místopředseda, jednatel, hospodář a předseda redakční rady. Tento způsob se osvědčil, 
protože vychází z dlouholeté praxe a potřeb Společnosti. U většiny našich členů dochází 
k úbytku aktivních pěstitelů a některé zapsané spolky uvažují o změně statusu aktivního člena 
na sympatizujícího člena. To v podstatě znamená zrušení spolku a výmaz ze spolkového 



rejstříku na příslušném soudu. V této záležitosti jsme v uplynulém období poskytli pomoc 
dvěma našim členům. 

Neustále dochází k obměně funkcionářů u našich členů, což lze pozorovat v seznamu, který 
publikujeme pravidelně v třetím čísle běžného ročníku časopisu v seznamu aktivních a 
sympatizujících členů. Již na Valné hromadě v Děčíně byla započata obměna členů výboru, 
která bude logicky pokračovat. Již na loňské výborové schůzi jsem vyzval ty, kteří chtějí 
v budoucnu svoje působení ve výboru SČSPKS, z. s. ukončit, aby za svůj region uvažovali o svém 
plnohodnotném zástupci.  

Zabezpečování činnosti Společnosti ČSPKS z. s. není úplně jednoduché. Členové výboru 
Společnosti proto musí:  

✓ znát, respektovat a prosazovat cíle Společnosti podle schválených Stanov 
✓ aktivně a nekonfliktně komunikovat mezi sebou navzájem. 
✓  zprostředkovávat kontakt se členy (aktivní a sympatizující) v obvodu, který zastupují 
✓ obětovat část svého osobního volna ve prospěch Společnosti 
✓ aktivně podporovat vydávání časopisu Kaktusy a Atlasu kaktusů  

 
Výbor SČSPKS z. s. v uplynulém období plnil programové cíle Společnosti. Výbor plnil přijaté 
usnesení. Vývoj ukázal, že cena časopisu Kaktusy a Atlasu kaktusů byla kalkulována správně a 
nestabilita národní ekonomiky nás zasáhla jen okrajově v rámci nákladů na distribuci časopisu. 
V uplynulém období nedošlo k výraznému snížení počtu odběratelů časopisu Kaktusy a Atlasu 
kaktusů. Také vydávání časopisu a Atlasu kaktusů nedoznalo žádné změny. Obsah časopisu a 
kvalita tisku časopisu je velmi dobrá a distribuce časopisu, až na malé problémy s doručením, 
se osvědčila.  
 
Hospodaření Společnosti nezaznamenalo v uplynulém období výrazné problémy. To ovšem 
neznamená, že se nemůžeme dostat do problémů. Během tohoto roku jsme získali dva 
sponzorské dary určené pro financování tisku časopisu v celkové výši 30 tis. Kč. Navrhuji, 
abychom v zápisu z letošní výborové schůze poděkovali oběma sponzorům Ing. Michalu 
Recovi a Klubu kaktusářů v Hradci Králové.  

I přes relativně dobrou finanční situaci musíme být stále ostražití. Vydání jednotlivých Speciálů 
můžeme plánovat, ale rozhodnout bychom měli až budou známy příjmy Společnosti začátkem 
února 2025. Prognóza vývoje cen tisku nepředpokládá zásadní zvýšení, což se ale nedá říct o 
cenách pošty. Z tohoto důvodu navrhuji, abychom cenu poštovného u obou našich tiskovin 
opět přiměřeně navýšili. Zpráva o hospodaření bude následovat po této zprávě. V programu 
dnešní schůze jsou naplánovány i další zprávy, ve kterých se dozvíte o kontrole hospodaření, 
vydávání časopisu a Atlasu a činnosti archivní sekce. Rovněž digitalizace časopisu pokračuje, 
byla dořešena zpětná publikace časopisu na webu Společnosti.  

Začátkem roku 2024 jsme neuspěli při získání finanční dotace pro neziskové organizace 
z rozpočtu státu. Se žádostí o poskytnutí informací, jak získat finanční dotaci pro vydávání 
časopisu Kaktusy v příštím roce jsme se již nyní obrátili na Ministerstvo zemědělství ČR a 
Ministerstvo životního prostředí ČR. Zatím jsme v pracovním kontaktu s odborem finančních 
a dobrovolných nástrojů Ministerstva životního prostředí. Byly nám poskytnuty informace 
k podání žádosti a máme k dispozici také formuláře žádosti i potřebných dokladů. Neznamená 
to ale, že naše žádost bude kladně vyřízena. Na vyjádření Ministerstva zemědělství čekáme. 



Situace ve Společnosti se oproti minulého období zásadně nezměnila. Členské organizace, 
které uzavřely dohodu o členství, odebírají časopis Kaktusy podle svých objednávek, většinou 
bez problémů. Někdy se ale stává, že se poslané zásilky vrací jako nedoručené. To nás stojí 
náklady navíc, ale snažíme se, aby problémy, které většinou způsobuje Česká pošta, nás stály 
co možná nejméně. Bohužel, v roce 2024 jsme zaznamenali zánik dalších dvou našich členů: 
Uherský Brod a Opava. Členové zaniklých kaktusářských organizací přešli do jiných spolků 
nebo se po dohodě s pražským spolkem stali členy pražského spolku a časopis dostávají 
poštou. Nepřehledná zůstává zatím situace v Čelákovicích, kde nejnutnější funkce spolku 
zabezpečuje syn zesnulého předsedy Ing. Zdeněk Červinka ml.  

V předchozích výročních zprávách jsem se kriticky vyjadřoval k některým postupům státních 
orgánů z resortu životního prostředí a zemědělství. V myšlení úředníků se nic podstatného 
nezměnilo a situace zůstává víceméně stejná. Pěstitelé nedávají záminky ke konfliktům 
s úřady. Bohužel, dvě řízení ve věci tzv. nelegálního vývozu rostlin, skončila neúspěšnou 
kasační stížností u Nejvyššího správního soudu. Po prostudování spisových podkladů jsem 
došel k názoru, že naše věcné námitky vůči rozhodnutí správního soudu doložené zněním 
právních předpisů, byly ignorovány i přes viditelné porušení zákonných ustanovení a rozpory 
v argumentaci MŽP. Se znalostí problematiky jsem přesvědčen, že poměrně odborně složité 
kauzy smetl soud účelově či z nezájmu ze stolu, aniž by se hlouběji zabýval výhradami, které 
jsme postupně vznesli proti postupům MŽP. 

Snažíme se trvale, na různých platformách, prezentovat naše výhrady vůči úřadům a Úmluvě 
CITES ale nevyřešené otázky zůstávají:  

• proč mají být z veřejných rozpočtů vynakládány nemalé prostředky na realizaci 
pochybných opatření, která jsou jen nevědeckým a ideologicky zabarveným 
experimentem? 

• proč se mají naše zájmové sbírky a pěstírny přizpůsobovat zákazům, které nevedou k 
zastavení úbytku biologické rozmanitosti? 

• přímá šikana našich pěstitelů ze strany úřadů sice částečně pominula, ale je třeba se 
ptát čím taková „politika“ přispěla pro zachování a obnovu biodiverzity na stanovištích 
kaktusů a sukulentů.  

• Co s faktem, že po odborné stránce představují naši pěstitelé prokazatelně světovou 
špičku a kontrolující úředníci nikdy nemohou dosáhnout takové odbornosti.  

• My nechceme zneužívat ignorance a neznalosti některých úředníků, ale musíme na 
chování takových lidí upozorňovat! Latinské rčení „Ignorantia non est argumentum“ 
znamená že neznalost není argument. Z našeho pohledu chceme za partnery 
odborníky, a ne sebestředné a stupidní jedince, zneužívající svou úřední moc. Bohužel 
dnes se zneužití úřední moci, nebo neschopnost v úřadě obvykle toleruje. 

V současné době se nadějně jeví naše spolupráce s Evropskou asociací soukromých chovatelů 
a pěstitelů (EAPK) což je sdružení soukromých subjektů (fyzických a právnických osob) 
chovatelů a pěstitelů, kteří se věnují chovu volně žijících živočichů a pěstování rostlin za 
účelem jejich udržení v lidské péči. Úzce spolupracujeme se Společností pro zachování a 
obnovu biodiverzity, z. ú., která je součástí již zmíněné Evropské asociace soukromých 
chovatelů a pěstitelů. Naši zástupci se zúčastňují parlamentních jednání k problémům 
pěstitelů a chovatelů vzniklých v souvislosti s uplatňováním předpisů založených na Úmluvě 
CITES. Určitým dílčím úspěchem je pozvání dvou našich zástupců na jednání kongresu CITES 



v Ženevě v příštím roce. Doporučuji, abychom v rámci dnešního jednání navrhli a schválili dva 
naše zástupce s tím, že bychom uhradili jejich cestovní náklady. 
Další úřadem, kde se můžeme domáhat pomoci, je Ministerstvo zemědělství, které by, podle 
zákona č. 221/2021 Sb. o podpoře zahrádkářské činnosti (tzv. zahrádkářský zákon) mělo 
zastupovat zájmy zahrádkářských spolků v rámci ČR a EU. Zatím se tak neděje a hledáme 
způsoby, jak toto ustanovení uvést do života.   

Web SČSPKS přináší aktuální zprávy a menší technické problémy průběžně odstraňujeme. 
Z posledních úprav jmenuji úpravu redakčního systému pro Notosekci. Technickou stránku 
webu Společnosti zabezpečuje webmaster Pavel Šibal.  
Na webových stránkách se nám daří aktuálně informovat naše členy. Hojně navštěvované 
jsou sekce Společenská rubrika a Kaktusářské akce. Mimo to webové stránky informují 
veřejnost, jak naše Společnost funguje, jaké má cíle, jak Společnost kontaktovat. Stránky po 
obsahové stránce obhospodařují redaktor časopisu Kaktusy a předseda Společnosti 

V rámci Společnosti působí dlouhodobě odborné specializované sekce gymnofilů, notofilů, 
sukulentářů, pěstitelů mrazuvzdorných kaktusů a archivní sekce. Práce těchto 
specializovaných sekcí je pro úroveň kaktusaření v našich zemích významná, a proto děkuji 
všem, kteří pracovali pro tyto specializované sekce v uplynulém období ať organizačně nebo 
se podíleli na přednáškové činnosti. Dík patří i všem vydavatelům a redaktorům spolkových 
zpravodajů, které udržují mezi kaktusáři nezanedbatelnou míru aktuální informovanosti.  

Společnost ČSPKS se v červnu letošního roku úspěšně prezentovala na celostátní výstavě Květy 
2024 a to díky iniciativě J. Šnicera, P. Kováčika, J. Bise a několika dalších. Ohlas návštěvníků 
naší expozice byl pozitivní a samotná expozice reprezentovala kaktusáře a sukulentáře.    

Naši členové pravidelně pořádají tradiční kaktusářsko-sukulentářské akce zejména výstavy a 
odborná sympozia. Ne všechny akce se úplně povedly. Pozitivní je, že spolky hledají cesty, jak 
zvýšit atraktivitu akcí pro veřejnost. Takové akce zvyšují povědomí veřejnosti o kaktusech a 
sukulentech a mají pro naši spolkovou činnost velký význam a mnohdy přispívají k získávání 
nových pěstitelů kaktusů a sukulentů. 

Jak jsem již v úvodu řekl, čeká nás poslední rok našeho volebního mandátu. Může se zdát, že 
je dost času. Přesto bych rád již teď oznámil, že od nového volebního období již nebudu 
kandidovat na předsedu Společnosti. Mám určitou představu, kdo by mohl funkci předsedy 
dále vykonávat. Rád bych požádal i ostatní členy výboru, kteří nechtějí od další Valné hromady 
v říjnu 2025 pracovat ve výboru, aby mi to včas oznámili i s návrhem, kdo by mohl místo nich 
zastupovat příslušný region. Musíme si uvědomit, že na příštím jednání výboru musíme 
představit kandidátku pro období 2024–2029. Bez ní bychom nemohli na Valné hromadě 
uspořádat řádné volby nového výboru Společnosti. 

Na závěr bych, jako už mnohokrát, připomněl, že je důležité posilovat to, co nás spojuje a ne 
rozděluje. Bez vzájemné spolupráce nejsme schopni naplňovat a posilovat tradice českého a 
slovenského kaktusářství a sukulentářství. Přeji všem do nadcházejícího období hodně 
vytrvalosti a pěstitelských úspěchů! 

V Chrudimi, dne 27. 9. 2024 

Ing. Jaroslav Vích 
předseda Společnosti českých a slovenských pěstitelů kaktusů a sukulentů    



 

 

Příloha č. 2 

 

Hospodaření SČSPKS k 31. 8. 2024 a odhad k 31. 12. 2024 
 

PŘÍJMY   2023 31.08.2024 odhad 31.12.2024 

příspěvky 622 799,58 536 738,85 620 000,00 

inzerce 26 444,00 5 376,00 24 000,00 

Atlas  170 406,47 74 413,55 170 000,00 

ostatní 36 322,26 1 080,00 10 000,00 

příjmy celkem  852 373,60 617 608,40 824 000,00 

VÝDAJE       

výroba časopisu 254 618,84 147 886,63 200 000,00 

distribuce časopisu 101 284,16 38 244,19 90 000,00 

honoráře a odměny 82 242,00 79 113,41 90 000,00 

daň 19 505,00 8 651,00 20 000,00 

redakční rada 9 708,00 10 326,00 14 000,00 

revizní komise 3 920,00 2 320,00 2 320,00 

vedení SČSPKS 33 126,00 6 630,00 33 000,00 

ostatní  52 814,47 48 116,18 55 000,00 

Atlas 115 137,00 0,00 115 000,00 

výdaje celkem 672 113,47 341 287,41 619 320,00 

Stav účtu – Kč 412 492,25 Kč 610 929,91 Kč 

Stav účtu – EUR 2 309,56 Kč 1 893,77 Kč 

Stav pokladny 11 760,00 Kč 5 178,00 Kč 

Celkem 426 561,81 Kč 618 001,68 Kč 

 

ke 12. 9. 2024 

Zpracoval: Ing. Jana Čechová 

 

 

 

 

 

 

 



Příloha č. 3 

 

Zpráva o provedené revizi učtu 

Společnosti českých a slovenských pěstitelů kaktusů a sukulentů z.s. 

Revize byla provedena dne 21. 6. 2024 v Novém Světě 

Revize byla zaměřena na stav vedení účtů v peněžním deníku a správnost všech příjmových a zejména 

výdajových dokladů za uplynulé období od 30. 6. 2023 do 31. 5. 2024. 

Dle výpisů z účtu vedeného u FIO banky a peněžního deníku ke dni 31. 5.2024 byl překontrolován stav 

konta u peněžního ústavu a fyzicky překontrolována pokladní hotovost. Stav pokladní hotovosti byl v 

souladu s částkou uvedenou v peněžním deníku, rovněž i stav účtu vedený u peněžního ústavu je v 

souladu se stavem vedeným v peněžním deníku. Veškeré účty a účetní doklady jsou vedeny pečlivě, 

čitelně a přehledně peněžní deník je veden i v elektronické podobě. Všechny položky v příjmech a 

výdajích jsou doloženy schválenými doklady, které jsou řádně proúčtovány. Zásady hospodaření jsou 

dodržovány v souladu s článkem IX stanov společnosti, včetně upřesnění na jejich výborech a valných 

hromadách. 

V průběhu revize nebyly zjištěny žádné podstatné nedostatky. Za uplynulé období nebyla přijata ze 

strany jednotlivců či organizací jakákoliv připomínka, která by byla potřebná řešit revizní komisí. 

Platební morálka jednotlivých organizací i jednotlivců v objednávkách časopisů Kaktusy a Atlasů je na 

dobré úrovni, nebylo třeba urgovat platby. 

Stav hospodaření SČSPKS je v souladu s předloženou zprávou hospodáře paní Ing. Jany Čechové. 

Stav hospodaření ke dni 31. 5. 2024: 

na účtu v peněžním ústavu 769336,92 Kč +14,66 euro  

stav hotovosti v pokladně 7498,00 Kč 

 

 

Revize provedena kontrolní komisí ve složení: Ivan Kubát  

           Miroslav Luňák 

           Jiří Musil 

 

 V Novém Světě 20. 6. 2024 

 

 

 

 
 



Příloha č. 4 
 

Zpráva předsedy redakční rady časopisu Kaktusy za rok 2023 

Redakční rada pracovala v roce 2023 ve stejném složení, jaké vzniklo po Valné hromadě 

v Děčíně v říjnu 2021. Redakční rada má v současné době 15 členů včetně členů bývalé 

vydavatelské rady. K pravidelným čtvrtletním zasedání redakční rady využíváme podobných 

termínů a stejných prostor pro každé jednání. V lednu jsme se sešli první sobotu po Novém 

roce v knihovně Botanické zahrady UK Na Slupi. Březnové zasedání se odehrálo tradičně 

během obědové pauzy při Pražském jarním sympoziu v druhé polovině března. Třetí bylo opět 

v knihovně Botanické zahrady UK Na Slupi v první dekádě června a poslední bylo tradičně 

v Chrudimi před jednáním Výboru SČSPKS. 

Redakční rada zajistila vydání čtyř čísel časopisu Kaktusy a jednoho Speciálu tentokráte na 

téma Ipomoea L., který sestavila a napsala Radmila Matulová. Vydání jediného Speciálu bylo 

ovlivněno především finanční situací, protože SČSPKS řešila enormní nárůst cen a částečný 

úbytek předplatitelů.  

Zcela otevřeně je potřeba přiznat, že činnost některých členů RR neodpovídá zcela významu 

této funkce. Budu-li předsedou RR i po volbách konaných při VH v roce 2025, budu usilovat o 

snížení počtu členů RR a zefektivnění jejich práce. Větší nasazení samotných členů RR, by jistě 

eliminovalo zhoršenou situaci s nedostatkem probíraných témat. Tento problém přetrvává i 

v letošním roce a je úkolem všech členů RR oslovovat potencionální autory a systematickou 

prací je připravovat na psaní článků. 

V Markvarticích dne 26. 9. 2024 Libor Kunte 

 
 

Příloha č. 5 
 

Zpráva redaktora Atlasu kaktusů – Ing. Lubomír Berka 

Atlas Kaktusů 2023 byl vydán v počtu 530 ks, v současnosti zbývá na skladě cca 25 ks. Byla opětovně 

navázána spolupráce s Chrudimským kaktusářem, do komise si vzali 20 ks. 

Cena Atlasu pro předplatitele je 330,- Kč, pozdější dokup 380,- Kč. V současné době je objednáno 226 

ks a cca 200 ks zatím nezaplaceno oproti loňsku. 

Cena tisku na rok 2024 stejná jako rok 2023, cena pošty bude patrně vyšší, ale s tím jsme počítali 

při navýšení ceny. Je zřetelný odklon od předplatného, doobjednávky s vyšší cenou nevadí. Pro nás to 

znamená větší důraz na propagaci. 

V současné době ročník 2024 v přípravě – cca 3 týdny zpoždění oproti plánu. 

 

L. Berka, 22. 9. 2024 

 
 



Příloha č. 6 
 

Zpráva Archivu SČSPKS za období IX. 2023 - IX. 2024 

Rozeslán dotazník za r. 2023 na kontaktní adresy, na které je zasílán časopis Kaktusy. 
Příjem archivních materiálů je průběžný – poštou, mailem, osobně hlavně v Chrudimi. 

Finanční náklady archivu — poštovné, obálky, 2x balení euro fólií. 

Kaktusářům ze Slaného poskytnuty kopie materiálů ze začátků činnosti slánských kaktusářů, 

p. Kubeš z Čelákovic poskytl čb fota tachovské výstavy kaktusů z r. 1976 a z archivu SČSPKS mu 

byly poskytnuty materiály KK Kout na Šumavě a Tachov (připomenout zájemcům, aby při 

případném využití materiálů nezapomněli uvést zdroj, tj. Archiv SČSPKS). 
Přírůstky a zajímavosti: Výstava KK Rakovník, plakát + kachlička, část výstavy věnována 80. výročí úmrtí 

A. V. Friče + (stará fota, reprinty pohlednic), plakát. Spolku pěstitelů kaktusů Mladá Boleslav — Výstava 

k 80. výročí úmrtí A. V. Friče ve spolupráci se Státním okresním archivem M.B., pravidelné zasílání 

Zpravodaje SPKS Sokolov. 

Po zrušení firmy Koupelka — kaktusářská literatura, bylo nabídnuto do Archivu několik beden 

kaktusářských materiálů, zatím uschovány u p. Rece. 

 

za Archiv SČSPKS 

 J.Vochozka v.r.

  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Příloha č. 7 

 


